

救主能解決一切問題
The Saviour Can Solve Every Problem

122

Rev. OSWALD J. SMITH

B. D. ACKLEY

1. The Saviour can lift ev'-ry bur - den, The heav - y as well as the light;
 2. The Saviour can bear ev'-ry sor - row, In Him there is com - fort and rest;
 3. The Saviour can set - is - fy ful - ly The heart that the world can - not fill;
 1. 救主能代負一切重担，不論是沉重或輕省；
 2. 救主能代受一切憂感，祂滿界有安慰與安息；
 3. 救主能使你完全滿足，世間不能滿足你的心。

His strength is made per - fect in weak - ness, In Him there is pow - er and might.
 No mat - ter how great the af - flic - tion, He on - ly per-mits what is best.
 His presence will sanc - ti - fy whol - ly The soul that is yield - ed and still.
 祂能能力藉弱者顯完全，在祂裏面滿得權能。
 不論何種大小的苦惱，唯有主許可纔臨安靜。
 主同在使你完全聖潔，你當先順服。

副歌

rillard.

The Saviour can solve ev'-ry prob - lem, The tan - gles of life can un - do;

救主能解決一切問題，祂能解開人生之結，

There is noth-ing too hard for Je - sus, There is noth-ing that He can-not do.
 無一事在耶穌是太難，一切事情主都 能解決。